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HÜSEYİN CAN GÜNER BALGAT BÖLGESİ MUHTARLARI İLE BULUŞTU

Çankayalı muhtarlarla görüş alışverişi toplantıları başlatan Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner,

Cebeci bölgesinin ardından toplantılarına Balgat bölgesi ile devam etti.

Türkiye’nin en büyük ilçelerinden Çankaya’da yer alan 123 mahalle muhtarı ile bir araya gelerek görüş, öneri ve talepleri

bire bir alan Çankaya Belediye Başkanı Hüseyin Can Güner toplantılara devam ediyor. Başkan Güner, Çankaya Belediyesi

Toplantı Salonunda İşçi Blokları, Kızılırmak, Aşağı Öveçler, Nasuh Akar, Çukurambar, Çiğdem, Balgat ve Oğuzlar Mahalle

muhtarları ile bir araya geldi. Güner toplantıda, gelecek yıllarda yapacakları hakkında bilgi verirken muhtarların da

taleplerini dinledi.

EN FAZLA TALEP KURSLAR İÇİN

Muhtarların mahalleleri için en fazla talepte bulunduğu konunun meslek edinme ve hobi kursları olduğuna dikkat çeken

Güner, zor şartlara rağmen yapabildiklerinin en iyisini yapmaya çalıştıklarını söyledi. Çankaya Evlerindeki kursların sayısını

imkanlar dahilinde artıracaklarını söyleyen Güner, “Çankaya Evlerinde önceki yıllara göre Milli Eğitim Bakanlığının desteği

kalktı. Normalde Milli Eğitim Bakanlığının tahsis ettiği usta öğreticiler bu sene verilmedi. Biz de inisiyatif kullanarak ve elimizi

taşın altına koyarak 150’ye yakın usta öğretici ile kurslara devam etme kararı aldık” diye konuştu.

TEMİZLİKTE BÜYÜK AŞAMA GÖSTERDİK

İlçe sakinlerinin temizlik konusunda gösterdiği hassasiyeti yakından takip ettiğini dile getiren Güner, temizlikte büyük aşama

gösterdiklerini iletti. Yeni konteynırların vatandaşların hizmetine sunulduğunu söyleyen Güner, “Ağustos ayında yeni 3 bin

konteynır aldık ve bu sayede artık çöp birikmesinin önüne geçmiş olduk. Geri dönüşüm kutularının artırılması konusunda da

çalışmalarımız sürüyor. Temizlikte ekiplerimiz canla başla çalışıyorlar, bu konuda mahallelinin de duyarlı olmasını bekliyoruz”

dedi.

SOKAK HAYVANLARI KONUSUNDA HERKESİ MEMNUN EDECEK ÇALIŞMALAR İÇİNDEYİZ

Mahalle muhtarlarının sokak hayvanları ile ilgili talep ve önerilerini dinleyen Güner, bu konuda herkesi memnun edecek

çalışmalar içerisinde olduklarını belirtti. Hayvanlara zarar vermeden sokak hayvanlarının da yaşam hakkına saygı duyarak



hareket ettiklerini vurgulayan Güner, “Saldırgan hayvanların da mahalle sakinlerine zarar vermemesi için çalışmalarımız

büyük bir titizlikle sürüyor. Barınakta koşullar çok iyi değildi, yıpranmış halde bulunuyordu. Orada bir yenileme çalışmasına

gittik, barınağın üstünde bir alan var orayı da kullanarak kapasiteyi arttırma çalışmalarımız gündemde” diye konuştu.

AHMET TANER KIŞLALI SPOR SALONU ÇANKAYA’YA YAKIŞIR HALE GELECEK

Toplantıya gelen 8 mahalle muhtarının ortak bölgesinde yer alan ve atıl durumda bulunan Ahmet Taner Kışlalı Spor

Merkezi’nin Çankaya’ya yakışır bir hale getirileceğinin müjdesini veren Güner, “Ahmet Taner Kışlalı Spor Merkezi artık eskidi

ve işlevini kısmi olarak kaybettiği için yenilenmesi gereken bir durumda. Orası için genel bir yenileme düşünüyoruz.

Önümüzdeki yıl buranın en doğru şekilde yenilenmesi için çalışmalarımız sürüyor. Yıkıp temelini atarak mahalle sakinlerinin

hizmetine sunmayı planlıyoruz” diye konuştu.

KATKILARINIZDAN DOLAYI HEPİNİZE TEŞEKKÜR EDERİM

Yıl bitmeden mahalle muhtarları ile bir araya gelerek görüş, öneri ve taleplerini bire bir alacağının altını çizen Güner, “Çok

büyük çözülemez konularımızın olmadığını gördüm. Bu tarz toplantıları belli periyotlarla yapmayı istiyorum. Yıl bitmeden

sizlerle bir araya gelip önümüzdeki yılı planlayalım istedim. Katkılarınızdan dolayı da her birinize teşekkür ediyorum” dedi.


